
 
Referat - Dansk Squash Forbund 

Mødegruppe: Elite- og uddannelsesudvalget 
Dato 06-09-2010 
Sted Nykredit, Kalvebod Brygge 47 kl.  ca. 17.00 
Deltagere Lars Guldbrandt (LG), Bo Christiansen (BC), Karina 

Hørdum (KH), Henning Hansen (HH), Thomas Young (TY), 
Francesco Busi (FB) og Carsten Lausten (CL) 
Ansvarlige benævnes med initialer. 

Afbud Ellen Hamborg (EH) 
Referent CL 
Referatudkast godkendes 
senest: 

13-09-2010 

Referat udsendes senest: 13-09-2010 
Status Udkast v. 1 
Nr. Punkt Kommentar/ beslutning/ opgave Fortsættende 

punkt/ 
Ansvarlig 

1 Udvalgets arbejdsform Møderne skal være beslutningsmøder ikke 
møder hvor der skal behandles 
enkeltsager. 
Det skal løbende vurderes i hvilket omfang 
der skal holdes fysiske resp. Telefon 
(Skype) møder. 

 

2 Gennemgang af 
sports- strategien 

Sportsstrategien er overlæggeren for 
udvalgets arbejde, som blev vedtaget af 
klubberne på repræsentantskabsmødet i 
april 2010. 

 

3 Handlingsplan for den 
kommende sæson 

Der skal iværksættes en række tiltag ud fra 
strategien i løbet af det kommende år. 
Diskussion ud fra FBs oplæg, om kriterier 
og parametre for vurdering af potentiale. 
FB tilretter med forslag til objektive 
kriterier, og tre statements ved subjektive 
kriterier. 
Besluttet at iværksætte de nye krav fra 1/1 
2011, og Indtil videre arbejder FB videre 
som beskrevet i oplæg med Talent og 
National spillere. 

 
 
FB præciserer  

4 Udtagelseskriterier Diskussion om hvor snittet skal gå, og i 
forhold til FBs oplæg blev det besluttet at 
skære senior bruttogruppen væk. FB skal 
foretage individuelle tests for enkelte 

 



spillere, som specificeret for Elite spillere, 
for at iværksætte individuelle trænings-/ 
handlingsplaner. Målepunkterne skal 
bygge på internationale referencer. 

5 Handlingsplan den 
kommende tid 

CL havde et oplæg vedr. 
Økonomi/regnskab dette specificeres og 
forelægges bestyrelsen. Der tages ingen 
økonomiske beslutninger før der er 
enighed om, hvad der er forbrugt, og hvad 
der er tilbage i forhold til det budgetterede. 
Økonomien skal stilles op i forhold til det 
eksisterende budgets poster. 
Samarbejdsaftale med Odense Kommune, 
oplæg udsendt, aftalen skal justeres i 
forhold til formulering samt hvad forbundet 
får ud af den, 
Kriterier for lokale centre 
Årsplan  
Kontrakter med spillere – skal være klar pr. 
01.01.2011 

CL 
specificerer 
 
 
 
HH/CL 
arbejder 
videre 
HH/CL 
 
 
 
HH/CL 
HH/LG 
CL/?? 

6 Næste møde Mandag d. 25 oktober i Nykredit  
7 Mødet sluttede 20.58   
 
 


